

Website Opportunities with Arteast

Have you joined the Arteast Members Web Gallery?

<http://www.arteastottawa.com/members.html>

This is open to all paid up Arteast members.

It is so easy to do.

All you need are 5 best quality jpeg images (small size 640 X 800) dpi 100 of your work,

Titles of works, media, size and price indicating framed or unframed.

You can choose if you wish to sell the work or not.

Also send your current artist's statement or bio. You can link your website and or contact information by including it in your statement/bio.

Send these via email titled for Members Gallery to president@arteastottawa.com The images are checked for quality and suitability for a family friendly website. Your information should be complete and up to date. Hope to see you soon in the Members Gallery.

Profitez du siteweb d'Arteast

Avez-vous joint le siteweb de la Galerie des membres d'Arteast ?

<http://www.arteastottawa.com/members.html>

C'est offert à tous les membres réguliers d'Arteast et facile à faire.

Préparez 5 belles images jpeg (format 640 X 800) dpi 100 de vos œuvres.

Indiquez : titre, médium, format, prix, encadrement, sans encadrement.

Vous avez le choix de vendre ou non l'œuvre.

Et, inclure votre biographie récente tout en notant dans votre bio le lien avec votre siteweb.

Faites parvenir le tout par courriel à l'attention de Galerie des membres à president@arteastottawa.com

Les images seront vérifiées pour leur qualité et leur convenance dans un site amical. Votre information doit être complète et à jour.

Espérant vous voir à la Galerie des membres.